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1. Åonins oe konstituerine

styreleder stian Baanrud Pedersen åpnet møtet og takket for oppmøtet.

Presentøsjon av sittende styret

Stlan Baanrud Pedersen: styreleder
Kathe Gulbrandsen: ansvarlig for utleie av grendehuset og
Tina Hillestad: ansvarlig for vedlikehold tun
Mette Moberg: ansvarlig for lån henger og tilhengerplassen itillegg til snømåking og
strøing, sekretær for styret
Trond Amlien, kasserer
Anders Jørgensen, varå, ansvarlig for bane
Astrid Maria Jimenez Granli, vara

A. Opptak av novnefortegnelse
Det var 33 stemmeberettigede tilstede hvorav fire fullmakter. Alle leverte navnekort til
Styret.

B. Valg av ardstyrer
Forslag: Stian Baanrud Pedersen
Enstemmig valgt.

C. Volg øv referent og to medlemmer tit å undertegne protokollen
Forslag referent: Mette Moberg
Enstemmig volgt.

To til å undertegne protokollen: Dag Johnsen, sagveien 105 og Arne Gjerstad,
Kvernbakken 11.

Enstemmig valgt.

O. Spørsmål orn Generalforsamlingen er lovtig innkolt.
lnnkalling og saksliste var levert alle beboerne. Sakspapirene var på forhånd lagt ut på
grendelagets hjemmeside.

Det ble gjort oppmerksom på feilnummerering på sakslisten, noe styret var
oppmerksomme på.

lnnkallingen ble deretter godkjent.

2. Styret8 beretnins
Under styrets beretning kom det ønske om at det settes netting over deler av fotballbanen
eller at gjerdet mot husene i Flisveien L og2forhøyes, slik at det unngås at baller treffer
vindusruter. Styret tar dette videre.



4.

Det kom deretter spørsmål om oppgradering av idrettsanlegget hvor styret har spkt om og

mottatt midler fra forskjellige stiftelser.

Styret orienterte om at det vil bli avholdt eget møte med de beboerne som bor nærmest
banen.

Vedtak: Styrets beretning tas til orientering.
Enstemmig vedtatt.

Reenskap 2018

Regnskapet var på forhånd lagt ut som sakspapir på 6rendelagets hjemmeside. Trond Amlien

leste deretter opp revisorerklæringen.

Vedtak: Revidert regnskap 2017 godkjennes.

Enstemmig vedtatt.

Forslae frestvret

A. Vedlikehold grendelagshuset kr. 20.000

Vedtatt med 1 blank stemme.

B. Vedlikehold av lekeplasser tun: kr, 60.000, Det kom forslag fra salen om å øke denne

posten tilkr. 70.000

Enstemmig vedtott.

Det ble under denne saken bedt om at styret sjekker ansvarsforsikring i forhold til
oppsett av trampoliner.

C. Godtgjørelse tilstyret. Det foreslås at styreleder får kr. 8.000 i honorar, mens tre
styremedlemmer får kr. 5.000 hver. Totalt kr. 23.000.

Vedtatt mot en stemme og en ovholdene.

D. Tu nkassene. Noen av tunene ha r lite igjen i tun kasse ne. Det foreslås derfor at tu n 1, 2, ,

9, 11, 15 og 16 betaler kr.300 pr. husstand til tunkassene for disse tunene.

Vedtott med 1 avholdene.

E. Grendelagsavgiften. Canal Digital har økt prisen på TV/lnternett rned kr. 240 i året Br.

boenhet. Kr. 200 av dette beløpet legges inn som okning av grendelagsavgiften. Dette

betyr at grendelagsavgiften for 2018 blir kr, 3.300.

vedtøtt mat 7 stemme.

F. Biloppstlllingsplass - årlig avglft



,

Styret ønsker å innføre leie for bruk av biloppstillingsplassen for å dekke rnindre

vedlikeholdsutgifter, evt, små skader sg måking av biloppstillingsplassen, Ny lås og

nøkkel vil inngå i leieprisen.

Styrets forslag tilvedtak: Det innføres en årlig leieavgift pr. plass på oppstillingsplassen

på kr 400,-.

Det ble fremlagt et alternativ forslag til vedtak fra en av beboerne. Styret valgte å trekke

sitt forslag og det ble stemt over det alternative forslaget:

Forslag til vedtak:

Det innføres en årlig avgift pr. plass på biloppstillingsplassen på kr. 200 for hengere og kr.

400 for båter på hengere, campingvogner og biler.

Plassene merkes med registreringsnummer. Det settes av noen umerkede plasser som er

til bruk for beboere som har hengere der bare noen uker i året.

Vedtatt rnot 11 stemmer.

5. Forslag fra beboere

Det var ikke kommet inn noen forslag fra beboere.

6. Budsiett op vals

A. Budsiett for 2018

Vedtak: Forslag til budsjett for 2018 vedtas med de gitte endringer jmfr. vedtak sak 4 B.

Vedtatt mat 7 stemme.

Under saken om budsjett kom igjen opp spørsmålet om oppgradering av idrettsanlegget

med aktivitetsapparater. Grendelaget har i alt mottatt 420.000 til dette etter sØknad

stiftelser. ltillegg mottok grendelaget kr. 40.000 fra Oppegård Kommune til bytte av

gjerde fotballbanen, noe som ble utført i 20L7,

Tegninger ble vist frem på iPad og styret legger disse ut også på nettet.

Det ble avholdt avstemming for å se hvor mange som ønsket å gå videre med arbeidet
med oppgradering av idrettsanlegget,

For: 30

Mot:2
Avholdene: 1

B. Valg av nye styremedlemmer

Trond Amlien, Sagveien 66, valgt for 2 år, en avholdene stemme

3



I
Anders Jørgensen, Flisveien 66, valgt lor 7 år, 1 avholdene stemme

Alfred Wulfi Sagveien 5, valgt for 2 år

2. vara: Kathe Gulbrandsen, Sagveien L?T,valgtfor 2 *.

Valgkomlte

lna Hillestad,
(ristine Mesgrahl

Enstemmig volgt.

Revisorer

Øystein Melkild og Vidar Torp.

Enstemmig valgt.

Generalforsamlingen ble deretter avsluttet .

Trollåsen 3. mai201E
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